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Zitting van 19.02.19

#Onderwerp : Interpellatie van Florence Lepoivre bettreffende de sterilisatie van katten.#

Openbare zitting

Wij weten hoe belangrijk de kwestie van de sterilisatie van de katten in Brussel is. Onze Regio telt een zeer
hoog aantal katten en zij kunnen zich reproduceren op bliksemsnelle wijze. Een paar katten heeft,
gemiddeld, tot 8 kitten per jaar. Na een jaar kan dat ongeveer 25 kleine paartjes katten geven. En vijf jaar
later, zal het eerste paar en al zijn afstammelingen geboorte … gegeven hebben aan 5.000 katjes. Als men
niet oplet, zal de voortplanting van de katten een echte bevolkingsexplosie produceren.
Dit kan een proliferatie van zwerfkatten tot gevolg hebben, die het risico van verspreiding van besmettelijke
ziektes verhoogt (de leukose, katachtig AIDS, coryza, katachtige besmettelijke peritonitis evenals zoönose
zoals toxoplasmose, ringworm en hondsdolheid).
Wij weten eveneens hoeveel verlaten katten de schuilplaatsen bevolken en hoeveel katten euthanasie
ondergaan, soms in gruwelijke omstandigheden.
Hij gaat eveneens over het welzijn en de gezondheid van de katten zelf. Immers leeft een gesteriliseerde kat
langer en is in betere gezondheid.
De sterilisatie is trouwens, sinds 2014, een wettelijke verplichting geworden: alle katten moeten
gesteriliseerd, geïdentificeerd en geteld worden alvorens verkocht of geadopteerd te worden. Sinds 1 januari
2018, moet iedere kat eigenaar ze eveneens laten steriliseren voordat ze de leeftijd van 6 maanden bereikt.
Als de kat vóór 1 januari 2018 geboren is geworden, moest zij vóór 1 juli 2018 worden gesteriliseerd.
Maar sinds 30 november 2018, is de gemeentepremie voor de sterilisatie van de huishoudelijke katten niet
meer toegekend aan de inwoners van Watermaal-Bosvoorde. Deze premie was nochtans een aansporing bij
de inwoners van onze gemeente voor de sterilisatie van hun kat (ten). Zij was eveneens belangrijk voor vele
huishoudens dat een kat hebben en dat soms het vereiste geld niet hebben om ze te laten steriliseren. Immers,
kost de sterilisatie van een mannelijke kat meer dan 50€ en die van een wijfje meer dan 100€, wat natuurlijk
zeer hoge kosten voor bepaalde huishoudens vertegenwoordigt.
Mijn vragen zijn dus de volgenden:

bent u van plan om deze premie terug toe te kennen?

wilt u, als dat het geval is, het met terugwerkend kracht invoeren vanaf 30/11/2018 opdat de
eigenaars van katten die hun dier sinds deze datum hebben gesteriliseerd er kunnen van genieten?
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De Raad neemt kennis.

ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitter, 
Cécile Van Hecke

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 20 februari 2019

De Gemeentesecretaris,
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De Burgemeester,
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